

Issachar Watchmen Methodist 25/7-31/7/19

Prayer Items for 4th week of July

1. May God lead Malaysia to be a God- fearing nation. May all, from those in power, to all the citizens know God and His love, to fear Him, to honour Him and to worship Him.
2. May God heal our land, patch up the gap between different races, heal the hidden hatred caused by misunderstanding through conflicts, may God pour down love and forgiveness, totally destroying any foothold that the devil has on the people.
3. May God strengthen the new immigrants living amongst us. They have to leave their homes seeking greener pastures; they are lonely and home-sick. May God lead them to hear the Good News; may their burdens be taken care of, and may they enjoy real peace in the Lord.
4. May God bless the security and patrol personnel's, that they may be brave to carry out their duties. May they be well trained and well equipped for their duty, may they be sharp and fast to deal with cases, not being controlled by illegal powers, never compromise, but boldly carrying out their duties to eradicate thefts, robberies, kidnapping, murder, or any other illegal activities.

卫理公会以萨迦守望者 25/7-31/7/19

七月第四个星期的祷告事项

1. 祈求上帝带领马来西亚成为敬畏上帝的国家。从执政掌权者到全国的百姓都要认识上帝的慈爱，敬畏上帝，尊崇上帝，敬拜上帝。
2. 祈求上帝医治世界各地的土地包括马来西亚这块土地，种族之间的隔阂、政党之间的摩擦、冲突所带来的误会和仇恨，祈求上帝祢医治在种族中间隐藏的仇恨，赐下爱和饶恕，不再给魔鬼留地步。
3. 祈求上帝坚固在我们中间的新住民（劳工），祢知道他们离乡背景的孤单，祢知道他们思念家乡的苦，求祢让他们有福音可听，重担得脱落，得享真正的平安。
4. 祈求上帝赐福社区治安、巡逻人员，使他们勇敢尽职，有最好的训练和装备，办案敏捷，有效地维持社区治安；不受黑道辖制，不妥协，勇敢执行任务，消除盗窃、抢劫、绑架、谋杀以及一切不法的行为。

Isakhar Pengawal Methodist 25/7-31/7/19

Doa minggu keempat Julai

1. Berdoa mohon Allah memimpin Malaysia menjadi sebuah negara yang takut Allah. Berdoa semua yang berkuasa sampai ke rakyat mengenali kasih sayang Allah, Takut Allah, Memuliakan Allah dan menyembah Allah.
2. Berdoa Allah mengubati tanah ini, konflik antara kaum-kaum, konflik antara parti-parti politik, perselisihan faham dan permusuhan dibawa dari konflik-konflik, mohon Allah mengubati permusuhan, memberkati dengan kasih sayang dan pengampunan, tidak berperang dalam kuasa iblis.
3. Mohon Allah mengukuhkan pendatang baru di tengah kita. Mohon Allah memimpin mereka ke dalam kasih sayang Allah, supaya mendengar injil, mendapat kesejahteraan sejati.
4. Mohon Allah memberkati keselamatan dalam komuniti, anggota rondaan, menjadikan mereka berani dan teliti, mempunyai latihan dan peralatan yang terbaik, mengendalikan kes dengan cepat, mengekalkan kepolisian komuniti secara berkesan, bukan di bawah nama bawah dunia, tanpa kompromi, berani melakukan tugas, menghapuskan kecurian, rompakan, penculikan Pembunuhan dan semua tindakan haram.